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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 

Készült: a Polgármesteri Hivatal dísztermében, 2023.12.14-én 15 óra 00 perc kezdettel, 

Füzesgyarmat Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

K Ö Z M E G H A L L G A T Á S Á R Ó L 
 

Jelen vannak:  

Koncz Imre polgármester, 

Fehér László képviselő, 

Lánczi Csaba képviselő, 

Dr. Sánta Tibor képviselő, 

Várkonyiné Csáforda Éva képviselő, 

Zs. Nagy Sándor képviselő 

Báló Zsolt képviselő 

 

SZMSZ szerint tanácskozási joggal meghívott: 
Dr. Blága János jegyző 

 

Napirendekhez meghívott: 
Nagy Izabella pénzügyi osztályvezető, Pardi-Papp Ágnes jegyzői referens, Tóth Eszter 

szociális csoportvezető, Csákné Nagy Éva adóügy, Turbucz Róbert Füzesgyarmati 

Városgazdálkodási és Önkormányzati Vagyonkezelő Kft. ügyvezetője 

Lakosság: 1 fő (jelenléti ív szerint) 

 

Jegyzőkönyvvezető: Molnár Ildikó 

(A jegyzőkönyv hangfelvétel után készült.) 

 

Koncz Imre polgármester: Tisztelettel köszönt mindenkit, aki az Önkormányzat 

közmeghallgatásán és az év utolsó testületi ülésén megjelent. Megállapítja, hogy a Képviselő-

testület határozatképes, Dr. Barta Krisztina és Patai Tamás nincs jelen. A közmeghallgatás 

alkalmával az itt megjelentek közvetlenül tehetnek fel kérdéseket vagy mondhatják el 

véleményüket a Képviselő-testület részére. 

 

A közmeghallgatás napirendje: 

 

1. A település lakosságának kérdései, véleménye az önkormányzat működésével 

kapcsolatban 

 

 

mailto:polgarmesterihivatal@fuzesgyarmat.hu


Első napirend 

 

A település lakosságának kérdései, véleménye az önkormányzat működésével kapcsolatban 

 

Koncz Imre polgármester: Megkéri, hogy akinek kérdése vagy véleménye van, azt mondja el. 

 
Lánczi Csaba képviselő: A hulladék szállítóval kapcsolatban elmondja,hogy a tegnapi nap 

során volt a zöldhulladék szállítás. Egy m3-nél többet egy ingatlan elől nem visznek el. Nem 

lehetne-e felvetni, hogy 10-15 embernél többet nem érint, hogy nagyobb mennyiséget tenni ki 

a ház elé. Ő is szétteszi a szomszédoknál, hogy elvigyék. Önkormányzati szinten lehetne e 

valamit tenni? 

 

Koncz Imre polgármester: Meg van, hogy mennyit vesznek át és a többlet az fizetős. 

 

Dr. Blága János jegyző: Szeghalmon átveszik. 

 

Koncz Imre polgármester: Ott is meg van egy bizonyos mennyiség felett fizetős. 

 

Zs. Nagy Sándor képviselő: Az a baj ezzel, hogy a kukáskocsis saját hatáskörben döntse el? 

 

Koncz Imre polgármester: Van e valakinek más? 

 

Ibrányi Sándor lakos: Fontosnak tartja a beszámolást, hogy vették át 2019-ben az 

önkormányzatot. Milyen anyagi helyzet volt és most milyen van? Milyen feladatellátási 

hatásköröknél ütköztek nehézségekbe? El szeretné mondani, amit az egészségügyről hallott a 

tévében mennyire felháborítja. A vizitdíjjal egyetért, hogy volt előnye. 

 

Koncz Imre polgármester: Az, hogy vették át annak idején megjelent az Amondóban. Az 

önkormányzat csődben volt. 2019-ben volt egy 350 és 400 millió forint közötti hiány. Zömében 

a fejlesztési pénzeket érintette. Sikerült stabilizálni az anyagi helyzetet. Amióta képviselő az 

elmúlt 25 évben ennyire jól nem álltak az önkormányzat pénzügyei. Úgy gondolja, sokkal 

hatékonyabban működik az önkormányzat. A hatáskörökhöz nem sok közük van. Folyamatosan 

szűkülnek. 

 

Ibrányi Sándor lakos: A feladatellátásról szeretne még információt, hogy mi a kötelező, önként 

vállalt? 

 

Koncz Imre polgármester: A kötelezőek törvénybe vannak foglalva, az önként vállaltak a labor, 

civil szervezetek és egyesületek támogatása. Az EFI iroda, bár azt támogatja az állam. Iskola 

busz a gyerekeknek, a személyszállítás, mezőőri tevékenység. 

 

Ibrányi Sándor lakos: Hallotta, hogy 40 %-al érintette az önkormányzatokat az infláció. 

 

Koncz Imre polgármester: Önkormányzata válogatja. Az ez évi költségeket lezárták, többé-

kevésbé bele fértek. Van olyan költség, amit nem terveztek, de nem hiszi, hogy 30%-nál több 

lenne. Az élelmiszer beszerzés emelkedett nagyobb mértékben, a gyermekétkeztetés. Ennek 

oka, hogy a konyhát nem tudják üzemeltetni. 

 

Dr. Blága János jegyző: A rezsi árakat meg tudták fogni a megfelelő ponton ahhoz, hogy ne 

emelkedjen veszettül. Ezen kívül a 10-15%-ot minden kiadásban tudták tartani. 



 

Lánczi Csaba képviselő: A pályázatokban az építőanyag árak miatt az infláció csak bele szólt? 

 

Koncz Imre polgármester: Vegyes. Az energetikai pályázatnál 30%. De másnál látszik, hogy 

annyira nincs munka az országba, hogy a nyugati elkerülő utat önköltségi áron csinálták. 

 

Dr. Blága János jegyző: A központ felújítással kapcsolatban beérkező árak a 2021-es árakra 

hasonlítanak. 

 

Koncz Imre polgármester: A Hódút is azt mondta, hogy inkább megcsinálják önköltségi áron, 

csak ne kelljen munkaerőt elküldeniük. Az energetikánál az építőanyag ár miatt szállt el. A 

vezeték építés és a kútfúrások a tervezett költségen maradtak. A hivatal felújításnál is azt 

kapták, amit beterveztek. Azért nem lehet megmondani mennyit okozott az infláció, mert volt, 

amin spóroltak. A KFT-nél a balul elsült konyhafelújítás miatt kellett beszállni pénzzel, de 

ennek külső oka volt. Kétszer kellett kifizetni, mert nem utalta tovább a vállalkozó. Az összes 

többinél terv szinten alakultak. 

 

Ibrányi Sándor lakos: Elmondja, hogy örül annak, hogy még van ember, aki részt akar venni a 

közéletben. 

 

Koncz Imre polgármester: Megállapítja, hogy nincs további kérdés, hozzászólás. Ezzel az ülést 

15 óra 20 perckor bezárja. 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

   Koncz Imre                Dr. Blága János 

  polgármester                                  jegyző 

 





I G A Z O L Á S
Ezt az elektronikus dokumentumot az elektronikus ügyintézés részletszabályairól szóló 451/2016. (XII.  19.) Korm.
rendelet alapján nyújtott azonosításra visszavezetett dokumentumhitelesítés (AVDH) központi elektronikus ügyintézési
szolgáltatás keretében a Szolgáltató, azaz az IdomSoft Zrt., elektronikus bélyegzővel és időbélyegzővel látta el.


A polgári perrendtartásról szóló 2016. évi CXXX. törvény 325. § (1) bekezdés g) pontjában foglaltaknak megfelelően, az
azonosításra visszavezetett dokumentumhitelesítés szolgáltatás keretében hitelesített dokumentum teljes bizonyító erejű
magánokirat. A polgári perrendtartásról szóló 2016. évi CXXX. törvény 323. § (4)-(5) bekezdésében és az elektronikus
ügyintézés  részletszabályairól  szóló  451/2016.  (XII.  19.)  Korm.  rendelet  113.  §  (4)  bekezdésében  foglaltaknak
megfelelően az azonosításra visszavezetett dokumentumhitelesítés szolgáltatás keretében hitelesített dokumentum
közokirat, ha azt bíróság, közjegyző, ügyész vagy más hatóság, illetve közigazgatási szerv ügykörén belül, a jogszabályi
rendelkezéseknek megfelelő módon állította ki.


Az Igazoláshoz tartozó dokumentum az azonosítást elvégző, hitelesítést kérő szakrendszertől kapott adatok alapján az
alábbi hivatalos személytől származik:


Neve: Dr. Blága János


Egyedi azonosítója: blaga.janos@fuzesgyarmat


Beosztása: Jegyző


Szervezeti egység megnevezése: Polgármesteri Hivatal


Szervezet megnevezése: Füzesgyarmati Polgármesteri Hivatal


A hitelesítés időpontja: 2024-01-24T10:59:31+01:00


Ez az elektronikus dokumentum két, egymástól elválaszthatatlanul összetartozó részből, az eredeti dokumentumból és záradékból áll.
Az Igazolás című jelen záradék az eredeti elektronikus dokumentum csatolt melléklete. A záradék olvasható szöveges formában rögzíti
az eredeti dokumentum hitelesítésének körülményeit és az ezzel kapcsolatos egyéb adatokat.


A szolgáltató elérhetőségei


Csatlakozott szakrendszerek számára hibabejelentés: helpdesk@idomsoft.hu
Honlap: https://szeusz.gov.hu/szeusz/avdh-dhsz



https://szeusz.gov.hu/szeusz/avdh-dhsz
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